
 

 

Dagsorden ONLINE skolebestyrelsesmøde på Vesterkærets Skole 
 
Mødedato: Onsdag d. 9/2-2022 kl. 17.00-18.30 
 
Mødedeltagere: Gustav, Oline, Lise, Mikkel, Hanne, Hjalte, Pia, Martin, Mona, Michael og 
Kasper 
 
Mødested: TEAMS 
Klik her for at deltage i mødet 
 
Afbud: Anna, Sebastian, Rakel 
 
Referent: Michael 
 

Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af dagsorden 
-Punkter til eventuelt? 
 
2) Nyt fra elevrådet? 
Madpakkepolitik kører videre. Det samme gør kampagne om klima. Elevrådet vil gerne 
lave kampagneplakater og fremviser, hvorledes disse kan bestilles hjem til skolen. 
Desuden gennemgås konkrete ønsker fra skolens klasser, som skoleleder kommenterer 
og giver feedback på.  
 
3) Status på corona 
Fra: elever, forældre, medarbejdere og ledelse 
Skoleleder motiverer punktet og redegører for udviklingen på skolen. Der har været to 
uger med voldsom smitte, mens smitten i indeværende uge er faldet drastisk. Fra uge 7 
bortfalder restriktionerne på Vesterkærets skole. Efter vinterferien åbner boden igen. 
 
4) Klar til skolebestyrelsesvalg til foråret 2022? 
-Vi vælger en valgbestyrelse 
-Se bilag med datoer 
Materiale vedrørende valget og proces er først modtaget dags dato. Materiale sendes ud 
til bestyrelsen snarligt og herefter udarbejdes en plan for videre proces i foråret. 
Valgbestyrelsen består af Gustav og Kasper. 
 
5) Ny rådmand 
-Co-teaching og midler (se to bilag) 
Skoleleder motiverer punktet og fortæller om rådmand og skolechefs besøg på 
Vesterkærets Skole. 
 
5.1) Info om Co-teaching 
Der gives ressourcer til co-teaching i kommende skoleår svarende til 1.3 lærerstilling. 
Målet er flere timer med kvalificeret to-lærer undervisning. Det er pt. uklart, om 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_NmM2NmQ2MDUtNDJhMi00YzI4LTgwYTEtOTU2MmJlNzMzOTNm%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%2294fe11a3-37d9-4f50-a215-4fd295985b73%22%2c%22Oid%22%3a%22d0ddcd51-fdd4-4b60-89ff-5f32aa0208b8%22%7d


 

frihedsgraderne i forbindelse med konvertering af understøttende undervisning til kortere 
skoledage/flere to-lærer timer fortsætter næste skoleår. Efterfølgende debatteres flere 
mulige scenarier i kommende skoleår med co-teaching og frihedsgrader. 
Skolebestyrelsen gav opbakning til, at skolen kan konvertere så mange UUV timer, som 
det giver mening, således at skoledagen afkortes. 
 
6) ”Velkommen tilbage til skole skolefest”? 
En enig bestyrelse vedtager, at der skal holdes en skolefest på en ny dato. 7. april 
vedtages. 
 
7) Formanden orienterer 
Intet nyt  
 
8) Meddelelser 
-Instagram  
Vi kan ikke bruge Instagram, da der ikke forefindes en dataaftale på nuværende tidspunkt. 
 
-Besøg af rådmand/direktør  
Er allerede gennemgået i tidligere punkt. 
 
-Næste skoleårs planlægning (indskrivningstal, to-sprogs undervisning, ressourcer) 
Skoleleder motiverer punktet og redegører for næste skoleårs planlægning. Der kommer 
2. 0. klasser, hvilket er meget positivt. Der er vedtaget ny struktur på DSA-området, hvor 2. 
sprogs elever ved indskrivning indledningsvis skal på Stolpedalsskolen til et basisforløb i 
danskkundskaber. Skoleleder lover bestyrelsen at følge op på den eksakte procentvise 
indskrivning af distriktets elever i kommende 0. klasser.  
 
9) Eventuelt 
 
10) Punkter til kommende møde 9/3-22 
-ressourcer for skoleåret 2022/2023 


